



## Protokoll – Kårledningsmöte 7/5—19

### §1 Mötets öppnande

När det öppnas

Närvarande:

Andreas Nordqvist

Alice Olsson

Mikaela Mattsson

Erik Turesson

Mette Barten

Viktor Espeling

Samuel Carlén

Hanna Nejstgaard

<i>Ärende</i>	<i>Beslut/åtgärd</i>
§2 Val av mötesordförande Kårledningen beslutar att	Välja Andreas Nordqvist till mötesordförande
§3 Val av mötessekreterare Kårledningen beslutar att	Välja Alice Olsson till mötessekreterare
§4 Val av justerare Kårledningen beslutar att	Välja Samuel Carlén justerare
§5 Godkännande av föredragningslista Kårledningen beslutar att	Godkänna föredragningslistan.
§6 Föregående protokoll Kårledningen beslutar att	Lägga föregående protokoll till handlingarna.
§7 Budgetar Kårledningen beslutar att	Inga budgetar.

AN  
AN

AO  
AO

SC  
MB



§8 Fakturor

Ifall det finns någon som måste godkännas av alla

Inga fakturor.

§9 Äskningar

Ifall det finns någon som måste godkännas av alla

Inga äskningar.

§10 Valberedning inför årsmötet

Vi har en gammal valordning som måste uppdateras och det är värt att kolla igenom och se hur den ska ändras. Särskilt fysisk röstning och alla hemsidorna, ansvaret etc. Vi behöver se över det tekniska ansvaret och datum för rösterna. Det kanske inte behöver stänga kl oo eftersom att det innebär att många är på puben och festar då. Ingen nedkortning av valtid, snarare en justering.

Endast en infopunkt, ej en beslutspunkt.

§11 Föreningsansvarig

Mette och Andreas har haft en intervju med två kandidater till posten föreningsansvarig. Vi bordlägger frågan och tar ett extra möte senare i veckan.

§12 Propositioner till årsmötet

Propositioner behöver komma in så snart som möjligt. Just nu vet vi att vi behöver göra följande:

- Löner
- Valordning
- Stadgeändring om beslutsförhet

§13 REKON Överlämning

Kårledningen beslutar att

godkänna att REKON använder kvarvarande budget (5000 kr) för överlämning utan att detta påverkar utlägget som ej är fullständigt utbetalt.

§14 Fullmakt för aktieutskiftning av Göteborgs Studenters Företagsgrupp

AN  
AN

AO  
AO

SC  
MB



Kårledningen beslutar att

Ge Andreas fullmakt att signera en aktieutskiftning.

§15 GAIUS 2020

Vi har fått in ett PM från JF och Gaius som vill flytta Gaius till verksamhetsår 2020. Kring finns problem med både budget och ombyggnation. Angående lokaler borde man kanske kolla på andra datum och lokaler.

Angående budget: JF har budgeterat 150 tkr vinst från Gaius och 180 tkr i kostnader. Dock har man även företagsintäkter som kommer att behöva periodiseras till verksamhetsåret 2020 vilket kommer innebära att budgetintäkter kommer minska med 180 tkr (detsamma som JFs kostnad för Gaius).

§16 U9

De behöver hjälp med fler sekreterare. Om man vill vara med på sittningen måste man anmäla sig idag (7 maj).

§17 Teckningsrätt Gosskören  
Kårledningen beslutar att

K.G. Hårdstedt har teckningsrätt för Gosskören på 10 000 kr.

§18 HHGS Koncernens årsstämma


Kommer hållas 15 maj 16-19, alla i kårledningen har rätt att gå. Vi borde skicka en som kan gå och rösta åt oss.


Kårledningen beslutar att

Ge David Olsson en fullmakt att rösta å HHGS vägnar. Alla som vill får gärna gå ändå.

§19 Ombyggnationen

Som det ser ut nu kommer rivningsarbetet börja Q1 2020. Det har redan påbörjats och det kommer fortskrida i etapper då det kommer ske en rokad av lokalerna. Vi flyttar i dagsläget i november så fort Gadden är klart. De kommer förhoppningsvis vara färdigställda tidigare så att vi kan börja fixa och börja flytta. Vi kommer kunna behålla verksamheten här tills Gadden är slut.

  
AN

  
AO

  
MB



Rivningsarbetet av våra lokaler kommer att börja Q1 2020, utrymning senast Q4 2019.

Man har kollat på störningsarbetet och hur resevägar kommer att påverkas till skolan under ombyggnationen. Spårvagnsvägar kommer att vara oförändrade. Bussarna kommer nog att påverkas dock eftersom att Pilgatan kommer stängas av.

Vi behöver vara beredda på att kårledningen 2019 och 2020 kommer vara mycket påverkade av ombyggnationen. De yttersta rummen i skeppen kommer att vara svåra att jobba i, eftersom att de kommer att ha en extra hög ljudnivå.

#### §19 Övriga frågor

##### SMEK

Infopunkt från David: Vi har fått ett dokument med schema. Alla ska fylla i när de kan och försöka gå på så mycket som möjligt. Torsdag är sittning, fredag är grillning då vi ska grilla.

#### §20 Veckoronden

##### Samuel

Har haft möte om valberedning. Börjar närma sig fyra avslut med företag. Problemet med Affärsvärldens felaktiga utlåtande om oss och Jool är även löst.

##### Mikaela

Roll-ups har kommit. I veckan kommer man arbeta med pubkvällen och med filmen som kommer.

##### Andreas

GFS funderingar och valberedning har varit på föregående veckas agenda. Kommande vecka ska Andreas hjälpa till med U9.

##### Hanna

Har arbetat med Valborg och Spexet, har nu lite att jobba igen efter det. U9 i veckan.

##### Alice

Skickade in årsredovisning och bokslut i måndags förra veckan. Imorgon (8 maj) kommer revisorerna. Har träffat Grant Thornton för att prata om löner och rett ut hur man går till väga på ett lättare och mer modernt sätt.

##### Viktor

Har varit på styrgruppsmöte (läs ombyggnationspunkten). Ska ha en brandskyddsutbildning idag.

AN

AN

AO

AO

SC

MB





**Erik**

Valborg förra veckan och har försökt fixa ett tillståndsprov till Kricka. Kommer sätta igång med balen nu.

**Mette**

Håller på med rekrytering för fullt. Har kanotevent snart och även brännboll nu på lördag.

§21 Mötets avslutande

Mötesordförande  
Andreas Nordqvist  
förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Andreas Nordqvist  
Mötesordförande

Alice Olsson  
Mötessekreterare

Samuel Carlén  
Justerare

A.N  
AN

AO  
AO

SL  
MB

